
 

Møde: Skolebestyrelsen 
Dato og klokkeslæt: tirsdag d. 1/11 -2022 
kl. 18.00 – 19.30 
Indkaldte: Ls, Rad, Kj, Ll, Saleh, Bedur 
Gitte, Wafa, Ahmed  
Lokale:  kontoret 

 

Fraværende: Saleh, Gitte, Wafa, elevrødderne (- glemt at invitere dem) 

Dagsordenspunkt/ansvarlig 

● Orientering 

● Drøftelse 

● Beslutning 

Referat: Kj 

1. Meddelelser - Ansættelser 

- Elevtallet 

- Økonomi 

 

• Der er blevet ansat to nye lærere til ungemiljøet. Adil, som har 
matematik og madkundskab og Iben, som har matematik og 
fysik/kemi. Begge primært tilknyttet 9. årgang, ligesom begge 
er helt nyuddannede og ansat i tidsbegrænsede stillinger frem 
til sommerferien 2023. Vi har i dette skoleår fire 9. klasser. Og 
når de går ud til sommer, kommer der kun to nye 7. klasser op 
i delskole A.  

• Ved opstarten på Odinskolen troede man politisk, at den skulle 
være en skole med ca. 750 elever. Men allerede ved starten af 
fusionen var der kun 580 elever, da mange elever er flyttet 
væk fra Vollsmose sammen med deres familier. Da vi startede 
op på dette skoleår efter sommerferien, var der 530 elever. 
Dette tal var pr. den 1. september, faldet til 508 elever. MEN 
HELDIGVIS kommer der nu flere elever til skolen, end der 
forlader os – og vi håber selvfølgeligt meget på, at denne 
elevstigning fortsætter. Lige nu ved vi heller ikke hvor mange 
boliger, der skal rives ned og dermed familier, der flytter fra 
vores distrikt. 

• Skolens økonomi ser positiv ud. Men helt hvor det ender, ved 
vi endnu ikke. Det tyder heldigvis på, at vi kan komme ud med 
et mindre overskud. Men først omkring årsskiftet ved vi, om vi 
vil få lov at beholde overskuddet til Odinskolen……eller om 
kommunen tager dem tilbage. 

2. Oplæg om 
skolebestyrelsen arbejde 
ved Lars 

Punktet er udskudt til næste møde, da der var mange fraværende. 

3. Indskrivning Hvad kan vi gøre for at tiltrække flere elever? 
 



• Vi er allerede i gang med indskrivningen af nye elever til 
Odinskolen. Denne uge er sidste uge, hvor man skal have 
indskrevet sit barn på en skole. 

• Potentielt har skolen 110 elever i vores skoledistrikt. Desværre 
er der tradition for, at 40% vælger andre skoler til deres børn, 
herunder privatskoler. 

 
Ideer til hvordan vi kan tiltrække flere elever / få flere elever fra 
skoledistriktet til at vælge Odinskolen: 
 

• Kunne det være en idé, at vi prøver at ”sælge” skolen på 
Vollsmose Torv og ad den vej få en snak med forældre, der 
kommer der? 

• I dag går kommende elever til Odinskolen på helt op til 12-15 
forskellige institutioner. Men kunne det alligevel være givtigt, 
hvis lærere, bh.kl.ledere, ledere, forældre- og elev-
repræsentanter) tog rundt til møder i institutionerne med hhv. 
personale og forældre til kommende elever P 

• Var det en idé at afholde et skolearrangement for kommende 
mulige elever/forældre, hvor man hører om skolen og bliver 
vist rundt i Odinskolens nye flotte faciliteter ? 

 
 
 
 

4. Punkter til næste møde På sidste møde diskuterede vi følgende: 
Brug af mobiltelefoner, sundhed og kostpolitik, elevadfærd, se på de 
ordensregler vi har nu, digital dannelse og herunder digital mobning, 
kontaktforældre/forældreråd i alle klasser, samarbejde mellem skole 
og hjem mv. På det første skolebestyrelsesmøde ser vi på punktet 
omkring ordensregler. 
Desuden skal punkt 2 fra dette møde tages op (Oplæg om 
skolebestyrelsens arbejde v/ Lars). 

5. Evt.  • En forældrerepræsentant åbnede op for en debat om, at vores 
– især store elever – savner hhv. den madbod, der var på den 
tidligere H.C. Andersen og salatbaren, der var på den tidligere 
Abildgårdskolen. Det blev aftalt, at vi tager punktet op på et 
kommende skolebestyrelsesmøde, hvor vi forud har afsøgt, 
hvilke muligheder, der er for en eventuel madordning på 
Odinskolen. 

 


